
 

 

Verslag Ledenvergadering Vrienden van de Golfclub Zwolle op 
 
donderdag 28 november 19 uur op Golfclub Zwolle 
 
 
 
1. Opening; 
 

Naast het bestuur zijn er 9 leden aanwezig, 11 leden hebben een 
bericht van verhindering gestuurd. 

 
2. agenda . Er wordt agendapunt toegevoegd: rooster van aftreden bestuur. 
 
3. Mededelingen  
    Mijkel Hamminga, voorzitter, geeft in het kort een overzicht van 
    wat de vereniging de afgelopen 4 jaar verwezenlijkt heeft. 
    Ze uit haar zorgen over het nog beperkt aantal leden en het zo moeilijk 
    werven van nieuwe leden. De veel gehoorde vraag is : wat is de functie  
    nog van de “Vrienden”  nu de GC Zwolle zo goed floreert. 
    Dit was aanleiding voor het bestuur om in overleg te treden met het bestuur 
    van GC Zwolle. Waarvan het verslag bij agenda punt 6. 
 
4,  Verslag Ledenvergadering 2023 
     Verslag wordt gecorrigeerd: de leden van de kascie. waren dit jaar 
     Andries Westerholt en Ad van der Poel.  
 
5. Financieel verslag 2023 
    Er zijn geen op of aanmerkingen op dit verslag. 
 
6. Kascontrole en decharge penningmeester 
    De kascie. heeft de boeken in orde bevonden en de aanbeveling uit  2023 zijn grotendeels 
    opgevolgd. De commissie  geeft het advies de penningmeester en bestuur te dechargeren. 
    De vergadering besluit tot decharge. 
 
 
7 Overleg met bestuur van de GC Zwolle 
 
   Op 15 november 2024 hadden Henk Steenhuis en Jules ten Berg overleg met het bestuur van  
   GC Zwolle. Daarin hebben ze de vraag gesteld: wat is nog de functie van de Vrienden binnen de    
   GC Zwolle nu de club in beter (financieel) vaarwater is beland. Bij pogingen  tot werven van 
   nieuwe leden is het standaard antwoord: “De golfclub heeft nu genoeg middelen om te voorzien  
   in die zaken waarvoor de ‘Vrienden’ zijn opgericht . 
   Is doorgaan met de Vrienden nog zinvol of is het een optie de Vrienden op te heffen of ‘slapend’ 
   te maken met   lagere of geen contributie? 
   Het bestuur van de golfclub zou het goede zaak vinden als  de Vrienden zouden doorgaan  op 
   de huidige weg, en wil graag ondersteuning bieden bij werven van nieuwe leden. 
   Het bestaan van de ‘Vrienden’ draagt, naar hun oordeel, bij aan het beeld dat de  golfclub een  
   ledenvereniging is. 
   Van de lijst van te realiseren doelen zijn er nog een paar over. De toiletvoorziening was meet af  
   aan een van de grote wensen van de Vrienden. Inmiddels wordt deze nu gerealiseerd en daar  
   zal, als de ledenvergadering van de Vrienden het daar mee eens is , door de Vrienden  
   substantieel worden bijgedragen. 
   Daarnaast staan nog op de lijst een klok of klokken bij de puttinggreen of bij afslag hole 1 en 10. 
   Een overdekte trolley staanplaats. 
 



 

 

  n.a.v. dit verslag vindt er discussie plaats in de vergadering. 
   
  Er zijn een vijftal leden van de 9 aanwezigen die hun lidmaatschap van de Vrienden beëindigen. 
  Ze zien geen functie meer voor de “Vrienden” nu de golfclub er zo goed voorstaat.   

Van de nog op de lijst staande wensen, zoals klokken en beschutte trolleyplaatsen, vindt men   
dat dezen tot standaard zaken van een golf baan horen.  

  Ook vindt men niet dat de ‘Vrienden’ een rol hebben in het ondersteunen van het 
  beeld dat GC Zwolle een ledenverenging is. 
  De vergadering is wel akkoord met een bijdrage aan de toiletvoorziening.  
 
  Gehoord hebbende de vergadering besluiten we een ledenraadpleging te gaan houden. 
  Waarbij de vraag zal zijn hoe gaan we door met de Vrienden? Op de oude voet? Slapend? of  
  opheffen. 
  Binnenkort zal daar een bericht over uitgaan naar de leden. 
 
7. Werving nieuwe leden 
    Is gezien punt 6 niet meer aan de orde geweest. 
 
8. Ideeen̈ voor nieuwe projecten 
    Er zijn 2 nieuwe voorstellen binnengekomen. 
    1. plaatsen van 100 meter paaltjes in de baan. 
    2. Een nette afscheiding naast green hole 13 van de ‘mest/compost/gras hoop’  
 
 
9. Rooster aftreden bestuur.  
    Vooralsnog niet aan de orde, in afwachting van ledenraadpleging.    
 
 
10. Rondvraag 
    Annelies Schoon spreekt namens de vergadering haar waardering uit voor de inzet van het  
    bestuur 
 
11. Sluiting  20 uur. 
 
 
 
 
gerealiseerd sins 2020: 
 
Nieuwe brug bij hole 11 
 
Nestkasten  aantal ca. 60 
 
Nieuwe banken bij putting green en bij heel 1 en hol 10 
 
Verzonken teecups (80) op de afslagplaatsen. 
 
1x flora/fauna rondgang over de baan. 
 


